
 
 

Bestyrelsesmøde 10. august 2015 hos Frank 
 
Nye medlemmer! 
Velkommen til Peter & Ane som har købt have 44. 
 
Byggeansøgning 
Vi godkendte tegninger til en om-/tilbygning.  
 
Asfaltvejen 
Efter en gennemgang af vejen med entreprenøren, var der enighed om, at der lige 
manglede det sidste. Der kommer mere sand i revnerne, der vibreres en ekstra 
gang, nogle kanter forstærkes/rettes, og overgangen mellem Fakta og vores vej 
rettes lidt op. 
 
Skaterampen 
Flere af de omkringboende føler sig generet af støj fra brug af rampen. Bestyrelsen 
kan kun råde folk til at tale med de unge mennesker når de larmer lidt for meget.  
 
Naturklagenævn 
En grundejer fra Grønagervej har klaget over en tagkonstruktion i en nybygget hus i 
Engly, og har fået medhold. Det betyder, at Naturklagenævnet og kommunen er 
uenige i tolkningen af lokalplanen, og at husets tagkonstruktion enten skal laves om 
eller kommunen skal udstede en dispensation. Bestyrelsen har bedt kommunen om 
et møde, for at blive klogere på sagen, og for på sigt, at kunne sikre at byggeri 
kommunen godkender, ikke kan dømmes i strid med lokalplanen og andre 
byggelove. 
 
   
 
 
 
Næste møde d. 10 september i have 51 
 
 




